
 

   

Verslag vergadering PVC (27 april 2023)  

aanwezig 

ambtshalve: 

- afgevaardigd voorzitter Gedeputeerde Inge Moors 

- Marc Torbeyns (Sportvisserij Vlaanderen) 
Leden, plaatsvervangende leden en adviserende leden: 

- André Bocken, Willy Convents, Dirk Van Mirlo, Richard Steylaerts, Johan Telen, Henri Syben, 

Neel Gorssen, Pol Heymans, Jos Eykens, Marie Jeanne Scheelen, Luc Valkenborgh, Sylvain 

Sleypen, Matheus Groven, Martine Reynders 

Voormalig adviserend lid: 

- Camille Cuyx  
- Marc Torbeyns (Sportvisserij Vlaanderen) 

 

verontschuldigd 
- Daniel Moons (PVC-lid) 
- Rudi Yseboodt (bioloog ANB) 

- secretaris-penningmeester Caroline Germis 

 
 

  



• De voorzitter verwelkomt de leden en opent de vergadering. 

 

• (Dirk) 

- Uiteenzetting betreffende de verzamelde resultaten nav de opvolging van het sectoroverleg 

met de Vlaamse Waterweg nl de workshops met als doel het creëren van bijkomende 

hengelzones (parkeercapaciteit en – noden in kaart brengen bij hengellocaties aan de 

jaagpaden langs het netwerk van kanalen en rivieren). 

 

Verslag 

Dirk volgt dit project op voor PVC Limburg en geeft een uiteenzetting aan de hand van de 

projectie van een overzichtskaart. Voor Limburg werden alle hengeldisciplines geraadpleegd, 

met uitzondering van de roofvissers werd door elke discipline input geleverd. Een 

opvolgvergadering zal doorgaan op 14/6/’23. Op 25/5 en 6/6 zijn meetings met alle 

stakeholders (dwz alle gebruikers van de jaagpaden alsook sportvisserij Vlaanderen) gepland. 

 

• (Rudi – verontschuldigd, agendapunt wordt toegelicht door Henri Syben)  

- (toelichting op vraag van Rudi – ANB) betreffende het overleg op 11/04 met Sportvisserij 

Limburg over de afstemming van de visserijregels voor de Grensmaas tussen NL en 

Vlaanderen/Wallonië. Het zal moeilijk worden om alle specifieke bepalingen uit de 

visserijwet (bv. minimummaten, aantal dat mag worden meegenomen, al dan niet gebruik 

van een leefnet, enz..) waterdicht op elkaar af te stemmen en dit zo ook te houden voor 

langere tijd.  De eenvoudigste oplossing zou het billateraal invoeren van een algemene 

terugzetplicht op de Grensmaas (niet de Maasplassen) zijn. Hiermee elimineert men al bij 

voorbaat de meeste verschillen en dit zou ook de handhaving in het grensgebied 

vereenvoudigen.   

Sportvisserij Nederland is geneigd om dit voorstel te verdedigen in NL, in het Waalse deel van 

de Grensmaas is er al een algemene terugzetplicht.  Voor Vlaanderen kan dit eventueel 

geregeld worden via een ministerieel besluit (gezien het belang van de ecologische waarde 

van de visfauna in de Grensmaas). 

Verslag 

Momenteel hanteert enkel Vlaanderen een leefnetverbod. Sleypen S haalt aan dat dit steeds 

werd voorgesteld als tijdelijke, op korte termijn te evalueren maatregel. De secretaris polst 

bij Rudi (ANB) of deze evaluatie asap kan worden opgenomen door ANB. Ook sportvisserij 

Vlaanderen zal deze vraag aan ANB stellen. Het idee wordt geopperd of het nuttig kan zijn de 

enquête opnieuw af te nemen maar dan deze keer per hengeldiscipline. 

  



 

• (Jos)  

- betreffende wedstrijdvisserij op het Schulensmeer: het opstellen van een adviesnota voor SV 

ism ANB ter voorkoming van overbevissing. 

 

Verslag 

Betreffende deze vraag stellen zich twee problemen. Door het huidige politiereglement 

(gesloten slagboom) is 50% van de parkeerplaatsen niet bereikbaar, de vraag wordt gesteld 

of hierover, in samenspraak met andere recreanten (oa G-sport) kan overlegd worden om tot 

een versoepeling te komen. Betreffende de zorgen omtrent overbevissing: J Eykens neemt 

dit via VVSM, bij voorkeur samen met alle betrokken partijen, verder op met sportvisserij 

Vlaanderen. 

 

We concluderen dat er duidelijke afspraken gemaakt moeten worden. Schulensmeer blijft 

echter een openbaar water onderhavig aan het reglement voor de openbare visserij dat ook 

hier van toepassing is, overleg tussen alle betrokken partijen om tot een voor iedereen 

aanvaardbaar resultaat te komen lijkt onontbeerlijk. 

 

• Varia  

- Men drukt bezorgdheid uit over het idee om visvergunningen in de toekomst enkel nog 

digitaal via het e-loket van ANB aan te bieden. Hierdoor zou een behoorlijke groep van de 

huidige vissers die niet digitaal vaardig zijn in de toekomst uit de boot vallen, bovendien zou 

dit nadelige gevolgen voor het (vis)toerisme vanuit Duitsland en Nederland in Limburg 

kunnen hebben. Als verkoop in postkantoren niet meer mogelijk is kunnen VVV-kantoren en 

hengelsportzaken allicht een alternatief hiervoor bieden? De secretaris neemt dit verder op 

met ANB. 

- In Pelt heeft de gemeente onlangs 5km openbare weg (locatie: de straat ‘Jachtweg’) afgezet 

met paaltjes. Hierdoor kunnen wagens van hengelaars niet meer aanrijden tot bij de 

visplaatsen die geliefd zijn bij hen en waar zij bovendien geen hinder voor fietsers etc 

veroorzaken. Zowel bezorgde hengelaars, twee Limburgse verbonden en sportvisserij 

Vlaanderen maakten hier al melding van. De voorzitter neemt dit op met de gemeente via 

een officieel schrijven. 

 

• We sluiten de vergadering af met koffie en taart ter afscheid van Camille Cuyx, voormalig 

adviserend lid voor PVC Limburg. 


